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W Rembertowie 
zmiany 

Skracanie dystansu

Zwołana na dzień 10 lip-
ca sesja Rady Dzielnicy Rem-
bertów m.st. Warszawy mia-

Moja Gazeta Regionalna: Pa-
nie Starosto, to jak to jest? Jest 
zrównoważony rozwój w po-
wiecie, czy go nie ma? 
Adam Łossan, wicestarosta 
wołomiński: Rzeczywistość 
jest taka, że powiat wołomiński 
składa się z dwóch mocno róż-

niących się części: zachodniej i 
wschodniej. W zachodniej czę-
ści powiatu są ulokowane takie 
miasta jak Ząbki, Marki, Zie-
lonka, Kobyłka, Wołomin i Ra-
dzymin. 

Na ostatniej sesji Rady Powiatu Wołomińskiego, podczas któ-
rej głównym tematem była kwestia udzielenia Zarządowi 
Powiatu absolutorium, wywiązała się dyskusja na temat re-
alizowanych zadań inwestycyjnych. Jak już pisaliśmy w po-
przednim numerze MGR, krytycznie do planu inwestycyjnego 
odniosła się radna Małgorzata Zyśk, oceniając, że „to nie jest 
zrównoważony rozwój tylko dyskryminacja”. Zdaniem rad-
nej, zbyt mało inwestycji Powiat realizuje w Ząbkach, zupełnie 
nieadekwatnie do środków wnoszonych przez miasto do kasy 
powiatu. Radny Ireneusz Maślany dodał, że podobnie dzieje 
się w Wołominie.
O odniesienie się do tych zarzutów poprosiliśmy wicestarostę 
Adama Łossana.

(dokończenie na str. 3)

Wicestarosta Adam Łossan 

ła zaskakujący przebieg. Za-
stępca burmistrza Marek 
Karpowicz złożył swoją re-
zygnację z pełnienia funkcji 
członka zarządu. Decyzja ta 
była spowodowana faktem, 
że wygrał on konkurs na dy-
rektora Ośrodka Sportu i Re-
kreacji Praga Południe. 

Na jego miejsce bur-
mistrz Mieczysław Golónka 
zgłosił kandydaturę radne-
go Macieja Iwanickiego, peł-
niącego dotychczas funkcję 
wiceprzewodniczącego rady 
dzielnicy.  

(dokończenie na str. 4)
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Poseł Piotr Uściński zaprasza do Biura Poselskiego 
w Wołominie ul. Ogrodowa 14,   

a także do Mobilnego Biura Posła Piotra Uścińskiego, 
które może dojechać wszędzie, 

gdzie jest potrzebne (na terenie powiatów podwarszawskich) 
tel.: +48 731 97 00 77 

email: biuro@uscinski.pl

Inwestycja na trasie kolejo-
wej między Zielonką i Zielonką 
Bankową ma za sobą już chyba 
wszystkie możliwe problemy. 
Upadłość pierwszego wyko-
nawcy, wielomiesięczny prze-
stój, nowe przetargi i kolejne 
opóźnienia. 

Dobra wiadomość jest taka, 
że zdecydowaną większość prac 
już wykonano – co mogą obser-
wować kierowcy, zmuszeni do 
bardzo wolnego przemieszcza-
nia się po zatłoczonym przeje-
dzie tymczasowym. Na pierw-
szy rzut oka wystarczy położyć 
nawierzchnię na jezdni i zain-
stalować barierki, aby przystą-
pić do odbiorów.

Wiosną zakładano, takie 
były przynajmniej deklaracje 
aktualnego wykonawcy, że wia-
dukt zostanie oddany do użyt-
ku 30 czerwca. Skończyło się 
jednak na podpisaniu aneksu 
do umowy i przesunięciu ter-
minów o kolejny miesiąc.

Wiadomo już także, że na-
wet jeśli wiadukt zostanie udo-
stępniony kierowcom, inwesty-
cja nie będzie jeszcze w pełni 
ukończona. Dopiero po odda-
niu przeprawy dla samocho-
dów, wykonawca przystąpić do 
prac na części wydzielonej dla 
ruchu rowerowego i pieszego, 
o szerokości ok. 3 metrów. Te 
prace miałyby potrwać kolejny 

miesiąc, czyli rowerem z Ząbek 
do Zielonki moglibyśmy wy-
godnie dojechać od 31 sierpnia.

Przeciągająca się w nie-
skończoność budowa wiaduktu 

jest już ewidentnie na ukończe-
niu, ale czy faktycznie samo-
chód pojadą ponad torami już 
31 lipca, to się z Państwem za-
kładać nie będziemy.          TS

Wiadukt z pechem do terminów

Wczoraj, dziś, jutro

Aktualna wersja głosi, że przejazd nad torami przy wjeździe do Zielonki (trasa DW 634) zostanie oddany do użytku 31 lipca. Nie 
ma jednak stuprocentowej gwarancji, że tej obietnicy uda się dotrzymać.

Wczoraj – już 
wykonane

W tym roku Powiat Woło-
miński przeprowadził już kilka 
ważnych inwestycji. Wielokrot-
nie mówiło się o tym, w jak złym 
stanie znajdują się mosty na te-
renie powiatu i jakich zagrożeń 
można uniknąć, kiedy zostaną 
naprawione lub przebudowane. 
W tym roku do zadań związa-
nych z modernizacją mostów 
przystąpiono niezwykle dyna-
micznie, dlatego już w tej chwi-
li można oglądać pierwsze re-
zultaty. Jednocześnie udało się 
zakończyć kilka innych zadań. 
Wśród zrealizowanych inwesty-
cji są m.in.:

- Budowa mostu na rzece 
Rządzy w Turzu w gminie Po-
świętne. Zadanie polegało na 
rozbiórce starego mostu oraz 
budowie nowego obiektu. Koszt 
inwestycji wyniósł 1 mln 524 tys. 
zł, aż 50% środków zostało pozy-
skanych z budżetu państwa. To 
już trzeci most, który zmoder-
nizowano w tej kadencji i z pew-
nością na tym się nie skończy. 

- Zakończenie prac drogo-
wych w Cięciwie. Ostatnim za-
daniem zrealizowanym w tej 
miejscowości było położenie 
nakładki asfaltowej na odcinku 
o długości 1 km, dzięki czemu 
obecnie cały odcinek drogi po-
wiatowej aż do granicy z gminą 
Poświętne ma nową nawierzch-
nię. Zadanie wykonali pracow-
nicy Wydziału Inwestycji i Dro-
gownictwa za środki powiatowe. 

- Wykonanie odwodnie-
nia przy szkole w Poświętnem, 
co pozwoliło rozwiązać proble-
my z zalanymi przejściami oraz 
ograniczonym dostępem do bu-
dynku. To zadanie także zostało 
zrealizowane przez Wydział In-
westycji i Drogownictwa. 

- Budowa ronda przy ul. 
Warszawskiej w Tłuszczu. Nowe 
rondo zmieniło układ komuni-
kacyjny w centrum miasta, przy 
ulicach Warszawskiej i Kościusz-
ki. Koszt inwestycji wyniósł 1 
mln 440 tys. zł i został w więk-

szości pokryty przez Powiat Wo-
łomiński. Gmina Tłuszcz przeka-
zała na ten cel 475 tys. zł. 

- Przebudowa drogi w Rów-
nem w gminie Strachówka, po-
legająca na wykonaniu nowej 
nakładki o długości 1,5 km. 
Materiały potrzebne do prze-
prowadzenia inwestycji zosta-
ły zakupione za dofinansowanie 
z Funduszu Ochrony Gruntów 
Rolnych. Wykonano także na-
kładkę na 900-metrowym odcin-
ku łączącym Strachówkę i Piaski. 
Wykonawcą obu zadań był Wy-
dział Inwestycji i Drogownictwa. 

Dziś – w trakcie 
realizacji 

Zadania inwestycyjne, które 
są obecnie prowadzone, to m.in.:

- Przebudowa dróg powia-
towych: ulic Piłsudskiego i Ra-
dzymińskiej w Wołominie aż 
do skrzyżowania z drogą woje-
wódzką nr 635 w Czarnej. Jest 
to kontynuacja inwestycji, która 
będzie polegać na przebudowie 
jezdni, wymianie krawężników 
i przebudowie ciągów pieszych. 
Powiat Wołomiński przeznaczył 
w budżecie na realizację tego za-

dania około 3 mln zł, inwestycję 
wesprze finansowo gmina Wo-
łomin. Zakończenie planowane 
jest na przełomie września i paź-
dziernika br. 

- Przebudowa skrzyżowa-
nia w Postoliskach w gminie 
Tłuszcz. Miejsce to było zna-
ne z częstych kolizji, a niekiedy 
wypadków drogowych, inwe-
stycja jest zatem niezbędna dla 
zapewnienia bezpieczeństwa. 
Koszt inwestycji to 680 tys. zł, 
w większości pokryje go Powiat 
Wołomiński, pozostałe środki 
przekaże Gmina Tłuszcz. Prace 

Powiat Wołomiński cały czas realizuje zadania inwestycyjne, a efekty części z nich są już wyraźnie do-
strzegalne.  Poniżej przedstawiamy niektóre z inwestycji już wykonanych, kilka tych, które są w trakcie 
realizacji oraz część zaplanowanych do realizacji w tym roku, które są obecnie w fazie przetargowej. 

powinny się zakończyć do koń-
ca sierpnia. 

Jutro – jeszcze w tym 
roku

W najbliższych planach są 
już następne inwestycje, m.in.:

- Budowa drogi w Osęce 
w gminie Strachówka. Zada-
nie będzie polegało na poło-
żeniu nawierzchni bitumicz-
nej na odcinku 1750 metrów, 
aż do granicy powiatu woło-
mińskiego. Wkrótce zostanie 
ogłoszone nowe postępowa-
nie przetargowe (poprzednie 
unieważniono z powodu wy-
sokich kosztów budowy) na 
część prac. Drugą część wyko-
na Wydział Inwestycji i Dro-
gownictwa. W tym roku za-
rezerwowano na to zadanie 
1 mln 200 tys. zł z budżetu po-
wiatu. 

- Przebudowa ul. 100-lecia 
w Zagościńcu w gminie Wo-
łomin, na odcinku o długości 
1250 metrów, od ronda do to-
rów kolejowych. Pierwszy etap 
inwestycji obejmuje kanaliza-
cję deszczową odprowadzają-
cą wodę z rejonu ronda. Kana-
lizacja wybudowana kilka lat 
temu nie ma połączenia z od-
biornikiem wody. Rozpoczę-
to postępowanie przetargowe. 
Inwestycję w całości finansuje 
Powiat Wołomiński.  

Red.

Strachówka - Piaski ul. Kościuszki

Marek Wysocki
(ur. 15 maja 1956 w Wołominie, zm. 14 lipca 2017) 

– polski aktor i kompozytor.
 

W 1981 ukończył studia w Państwowej Wyższej Szkole Fil-
mowej, Telewizyjnej i Teatralnej im. Leona Schillera w Łodzi. 
Następnie został zaangażowany do Teatru Narodowego w War-
szawie (1981–1990) i był asystentem Adama Hanuszkiewicza 
podczas realizacji spektaklu „O poprawie Rzeczypospolitej”. Do 
jego znaczących ról teatralnych zalicza się Zbyszka w „Moralno-
ści pani Dulskiej”, Dymitra w „Braciach Karamazow”, Wadima 
w „Dzieciach Arbatu”. W latach 80. prowadził Teatr Młodych w 
Pałacu Młodzieży w Warszawie.

W latach 1990–1997 był aktorem Państwowego Teatru 
„Syrena” w Warszawie, gdzie m.in. grał rolę Kitajca w insceni-
zacji „Cafe pod Minogą” w reż. Zbigniewa Korpolewskiego. Był 
współautorem programu dla dzieci Tik-Tak. W 1985 otrzymał 
nagrodę filmową im. Zbigniewa Cybulskiego za role w filmach: 
Haracz szarego dnia oraz Ciosy. Odtwórca roli Pana Samochodzi-
ka w ekranizacji powieści Zbigniewa Nienackiego „Pan Samo-
chodzik i praskie tajemnice”.

Był prezesem Polskich Festiwali SA, założycielem i wielo-
letnim dziekanem Wydziału Aktorskiego w Wyższej Szkole Ko-
munikowania i Mediów Społecznych im. Jerzego Giedroycia w 
Warszawie, dyrektorem artystycznym Teatru Equus w Zielonce, 
dyrektorem Instytutu Sztuki Aktorskiej w Mistrzowskiej Szkole 
Technik Aktorskich Wyższej Szkoły Współpracy Międzyna-
rodowej i Regionalnej. Był reżyserem spektaklu „Mam na imię 
Psyche” – sztukę przygotował w pionierskim gatunku ochrzczo-
nym mianem „recidrama”, łączącym aktorstwo dramatyczne i 
interakcję z publicznością z recitalem. Artysta został odznaczony 
przez Ministra Kultury Kazimierza Dejmka odznaką honorową 
„Zasłużony dla Kultury Polskiej” oraz dwukrotnie uhonorowa-
ny Srebrnym Asem Sukcesu przez Kapitułę Akademii Polskiego 
Sukcesu pod przewodnictwem prof. Henryka Skarżyńskiego. 
Był twórcą Ogólnopolskiego Festiwalu Piosenki Międzywojen-
nej Orchidea w Wołominie, a także Ogólnopolskiego Festiwalu 
Piosenki Musicalowej im. G. Gershwina odbywającego się w 
Ząbkach.
Wybrana filmografia
1980: Ciosy – młody Stefan Przewłocki
1983: Haracz szarego dnia – Tolek Gonczar „Tol”
1984: Ultimatum – Marek „Spinoza”
1988: Penelopy – Mirek Zawada, mąż Beaty
1988: Pan Samochodzik i praskie tajemnice – Pan Tomasz „Sa-
mochodzik”
2002–2010: Samo Życie – Henryk Lwowski
2007: Ryś – oficer marynarki przedwojennej
(na podst. Wikipedii)

Będzie nam brakowało Jego głosu...
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Zapraszamy do Placówki Parterskiej w Rembertowie 
ul. Gen. A. Chruściela ''Montera'' 37/39 lok. 201 
tel. 22 778 92 30, pn.-czw. 9:30-17:30 pt. 8:00-16:00

Skracanie dystansu
We wschodniej mamy gminy 
wiejskie i Tłuszcz jako gminę 
miejsko-wiejską.
Jeśli porównamy te gminy, za-
uważymy szalone dyspropor-
cje w zdobyczach cywilizacji. 
Wschodnia część powiatu jest, 
mówiąc kolokwialnie, „dale-
ko od szosy” – dlatego trze-
ba było im te szosy poprawić, 
pobudować, żeby mieszkań-
cy wschodniej części powia-
tu byli bliżej miejsc pracy, bo 
część z nich przecież pracuje 
w miastach zachodniej części, 
a część w Warszawie. Dziwne, 
że niektórzy radni powiatowi 
tego nie dostrzegają.
Ważne, żeby zmniejszać dys-
proporcje. Jako Zarząd Po-
wiatu postawiliśmy sobie takie 
zadanie, że zmierzamy w kie-
runku zrównoważonego roz-
woju powiatu wołomińskiego. 
To się przekłada  na stwier-
dzenie,  że trzeba proporcjo-
nalnie więcej inwestować w 
zaniedbaną przez lata część 
wschodnią, aniżeli na będącą 
już na zupełnie innym pozio-
mie cywilizacyjnym część za-
chodnią. 
I tak dzielimy środki. Do bu-
dżetu pieniądze wnoszą miesz-
kańcy wszystkich gmin, w tym 
miejskich. I wiadomo, że pie-
niędzy z Ząbek czy Wołomi-
na wpływa więcej niż z Jado-
wa czy Strachówki. Gdybyśmy 

przyjęli zasadę, że na każdą 
gminę przeznaczamy propor-
cjonalnie tyle, ile dostajemy 
od niej do budżetu powiatu, to 
gminy wiejskie nigdy nie mia-
łyby szansy na rozwój.

Ale potrzeby mieszkańców 
Ząbek czy Wołomina też są 
ważne. Może warto wsłuchać 
się w głos ich przedstawicieli 
w Powiecie?
Nie mogę zgodzić się z oceną 
ząbkowskiej radnej, że w ubie-
głym roku Powiat w Ząbkach 
położył tylko 130  m chodni-
ka przy ul. Szpitalnej – fakty są 
takie, że oprócz chodnika była 
zrobiona i przebudowana cała 
jezdnia, łącznie z jej głębokim 
odwodnieniem.  
W 2017 roku, zgodnie z pla-
nami, przystępujemy do rea-
lizacji inwestycji polegającej 
na  przedłużeniu ciągu ulic: 
Szpitalna - Kochanowskiego 
- Drewnicka, która wymaga 
przede wszystkim odwodnie-
nia. To będzie kompleksowa 
przebudowa, w związku z tym 
inwestycja należy do bardzo 
kosztownych, wielomiliono-
wych. Dlatego jej realizacja bę-
dzie odbywała się stopniowo, 
na przestrzeni kilku lat.
To również było przedmiotem 
krytyki radnych: postawiono 
nam zarzut, że ta inwestycja 
będzie robiona w latach 2019 - 
2020 a może nawet 2021. Ale 
przecież skoro będzie zaczęta, 

to będzie i skończona. W cią-
gu jednego roku nie jesteśmy 
w stanie tego robić z powodu 
braku wystarczających na to 
zadanie środków. 
Warto też dodać, że w ul. 
Drewnickiej i Kochanowskie-
go Powiat będzie budował ka-
nalizację deszczową tak po-
jemną, że pozwoli ona później 
przyłączyć do niej media w 
bocznych ulicach, które sta-
nowią własność gminy. Ząbki 
unikną w ten sposób koniecz-
ności zabezpieczenia środków 
we własnym budżecie na reali-
zację tego zadania.
Kolejne zaplanowane powiato-
we zadanie na terenie Ząbek to 
budowa ronda na skrzyżowa-
niu ulic: Piłsudskiego i Skraj-
nej – na finiszu są prace zwią-
zane z projektem inwestycji. 
Współpracujemy w tym za-
kresie z burmistrzem Ząbek, 
panem Robertem Perkowskim 
i ta współpraca układa się har-
monijnie.
Tymczasem oczekiwania 
mieszkańców czy radnych są 
takie, że skoro jest dana po-
trzeba, to powinna zostać zre-
alizowana natychmiast. Wie-
loletni program inwestycyjny 
uchwalony jest po to, aby pew-
ne rzeczy zaplanować i rea-
lizować w odpowiedniej ko-
lejności. W innym wypadku 
powoduje to często przypad-
kowość w działaniach.

(dokończenie ze str. 1)

Jak wygląda sytuacja w in-
nych miastach tzw. części za-
chodniej powiatu?
Staramy się, by w każdej gmi-
nie w pierwszej kolejności re-
alizowane były najpilniejsze 
zadania, ale w ramach na-
szych możliwości finanso-
wych. 
Marki mają też duże ocze-
kiwania, bo tam we wcześ-
niejszych latach Powiat prak-
tycznie nic nie robił. Teraz 
przystępujemy we współpracy 
z miastem do przebudowy ul. 
Sosnowej i Kościuszki, czyli, 
można powiedzieć, drugiego 
dojazdu do trasy S8. Inwesty-
cja będzie realizowana  wraz z 
odwodnieniem, z chodnika-
mi, w dużym standardzie.
Również Zielonka przez 
ostatnie lata niewiele dosta-
wała z Powiatu. W tej kaden-
cji przyznane środki są także 
niezbyt wielkie. Zaplanowa-
na jest tylko budowa chod-
nika wraz ze ścieżką rowe-
rową od granicy Kobyłki w 
Maciołkach, wzdłuż ul. Wol-
ności, Lipowej do mostu na 
rzece Długiej, gdzie wzdłuż 
rzeki powstanie także gminna 
ścieżka rowerowa. Inwesty-
cja Powiatu jest podyktowa-
na faktem, że znacząco wzrósł 
tam ruch: w ostatnim roku 

przejeżdża tą trasą od 7 do 12 
tys. pojazdów na dobę. Braku-
je przejść dla pieszych, po jed-
nej stronie ulicy nie ma chod-
nika, mimo że znajdują się 
tam mocno uczęszczane skle-
py. O nieszczęście nietrudno.
Trzeba zatem w najbliższych 
latach tę inwestycję wykonać. 
W roku bieżącym zatwierdza-
my koncepcję i robimy pro-
jekt. Mam nadzieję, że uda się 
zacząć przebudowę chodnika 
już w 2018 roku. W każdej z 
pozostałych gmin z zachod-
niej części powiatu również 
zaplanowane są nowe inwe-
stycje.

A co z Wołominem?
W pierwszych latach obecnej 
kadencji nie mogliśmy reali-
zować tylu inwestycji, ile by-
śmy chcieli. Głównie dlatego, 
że po objęciu władzy przez 
nową ekipę, okazało się, że nie 
było gotowych planów. Samo 
projektowanie trwa przynaj-
mniej półtora roku. Dlatego 
brak planów stanowił dużą 
przeszkodę w realizacji po-
trzebnych zadań. Wieloletnie 
zaniedbania planistyczne są 
od lat dużą bolączką Woło-
mina.
W zeszłym roku wykonali-
śmy jednak kilka istotnych za-

dań. Wymienię choćby budo-
wę  drogi (jezdnia i chodnik)  
między rondem w Majdanie 
a wołomińskim cmentarzem. 
Tę ważną inwestycję wykona-
liśmy w wysokim standardzie. 
Wiosną tego roku wybudo-
waliśmy w Wołominie rondo 
między Urzędem Miejskim a 
Starostwem.
W tym roku przewidziane jest 
również zakończenie przebu-
dowy ul. Piłsudskiego i ca-
łej ul. Radzymińskiej. Roz-
strzygnięty jest już przetarg, 
wchodzi w życie podpisana 
umowa.  Mam nadzieję, że do 
końca września br. inwestycja 
zostanie zrealizowana.
Podobnie realizujemy istotne 
zadania powiatowe w Radzy-
minie, Kobyłce, Tłuszczu.
Nie możemy jednak zapo-
mnieć o gminach wiejskich, 
których nie stać na samo-
dzielne realizowanie zadań 
inwestycyjnych, bo tam drogi 
powiatowe są nieraz jedynymi 
ulicami prowadzącymi w kie-
runku większych ośrodków, w 
których mieszczą się potrzeb-
ne na co dzień i ważne dla 
mieszkańców instytucje.

Rozmawiała: 
Urszula Szaliłow

„Był tu człowiek był tu człowiek i zostawił coś po sobie i 
zostawił a nie tylko wziął”

Z ogromnym smutkiem przyjęliśmy wiadomość o śmierci

Ś.P. Marka Wysockiego
aktora, reżysera, kompozytora, wieloletniego współpracownika 

miasta Ząbki, którego zapamiętamy jako twórcę i dyrektora 
artystycznego Międzynarodowego Festiwalu Piosenki Musicalowej 
im. George’a Gershwina, założyciela radia „Ząbki” a także twórcę 

ząbkowskiej audioteki.
 

Żonie, Dzieciom i Rodzinie 
składamy wyrazy szczerego współczucia

 
Burmistrz Miasta Ząbki 

Robert Perkowski
wraz z pracownikami
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Prace w Alei Jana Pawła  II 
obejmować będą wykonanie 
nakładki asfaltowej na całej dłu-
gości ulicy oraz wymianę chod-
nika na odcinku od Miejskiego 
Ośrodka Kultury do ulicy Pie-
niążka oraz na fragmencie ulicy 
Orszagha.

Długo oczekiwana inwe-
stycja związana z przebudową 
jednej z głównych ulic miasta 
rozpocznie się 12 lipca 2017 
roku. Wykonawcą zadania o 
wartości 760 842,92 zł jest spół-
ka „Czystość” z Wołomina. Re-

mont z pewnością będzie spo-
rym utrudnieniem, jednak 
efekty pracy przyniosą ogrom-
ną satysfakcję naszym miesz-
kańcom. Przebudowa Alei Jana 
Pawła II to ułatwienie zarówno 
dla kierowców, rowerzystów, jak 
i osób poruszających się pieszo 
– spacery i przejażdżki rowe-
rowe główną arterią miasta sta-
ną się jeszcze większą przyjem-
nością. Zgodnie z założeniami 
prace budowlane zakończą się 
31 sierpnia 2017 roku.

Maria Kurek

Moja Gazeta Regionalna: Jesz-
cze niedawno pełnił Pan funk-
cję prezesa Zarządu Miejskie-
go Zakładu Oczyszczania w 
Wołominie. Później, decy-
zją właściciela spółki – bur-
mistrza Wołomina, był Pan 
członkiem Zarządu. Ostatnio 
właściciel zupełnie zrezygno-
wał ze współpracy z Panem. 
Dlaczego?
Igor Sulich: Mieliśmy zupeł-
nie odmienne wizje prowadze-
nia i rozwoju spółki. MZO nie 
znajduje się obecnie w najlep-
szej sytuacji finansowej, stąd 
różnego rodzaju radykalne i 
niepewne decyzje należałoby 
odłożyć w czasie. Zawsze sta-
wiałem na zdrowy rozsądek, 
ostrożne planowanie wydat-
ków, poszukiwanie rozwiązań, 
które nie byłyby dla spółki do-
datkowym obciążeniem. Tym-
czasem planowana jest budowa 
centrum recyklingu, niezwykle 
kosztownej budowli. Dla MZO 
nie jest to dobry czas na kolejne 
inwestycje. W moim przekona-
niu na siłę forsowana tu i teraz 

koncepcja centrum recyklingu 
służyć będzie  przede wszyst-
kim przyszłorocznej kampanii 
wyborczej. Nazwa tego obiektu 
brzmi wzniośle, ładnie będzie 
się prezentowała na plakatach 
i ulotkach. Tylko jakim kosz-
tem? To wydatek wynoszący 
od kilku do kilkunastu milio-
nów złotych. Firma, którą nie-
malże cudem udało się wyrwać 
z najgłębszego kryzysu, może 
tego nie udźwignąć, zwłaszcza, 
że przedsięwzięcie byłoby kosz-
towne, branża wymagająca, a 
prawo śmieciowe zmienia się 
cały czas jak w kalejdoskopie – 
zbyt wiele ryzyka. Myślę, że to 
właśnie mój sprzeciw miał naj-
większy wpływ na taką decyzję. 
Nie chciałem milczeć, udawać, 
że nie widzę, do czego mogą 
doprowadzić tak nierozsądne 
działania. W pewnym momen-
cie miałem wrażenie, że interes 
spółki, którą reprezentowałem, 
był sprzeczny z interesem gmi-
ny, artykułowanym przez osoby 
ją reprezentujące…

Dlaczego mamy wierzyć, że 
zależało Panu na rozwoju 
spółki? 
Ponieważ nie byłem przypad-
kowym człowiekiem na tym 
stanowisku. Od dawna intere-
sowałem się tym, co dzieje się w 
MZO, również moje wykształ-
cenie jest zbieżne z zakresem 
działalności zakładu. Dodatko-
wo, będąc przez 8 lat radnym 
wołomińskiej Rady Miejskiej 
uważnie obserwowałem spół-
kę, jej losy nie były mi obojętne. 
Ponadto czuję się blisko związa-
ny z Wołominem. Jestem stąd, 
skończyłem tutaj szkołę, po stu-
diach zdecydowałem się zostać 
w moim mieście i działać na 
jego rzecz. Po ostatnich wybo-
rach samorządowych dostałem 
propozycję objęcia stanowiska 
prezesa MZO, zgodziłem się 
od razu, podjąłem wyzwanie, 
mimo że miałem świadomość 
ogromu obowiązków i powa-
gi sytuacji, w której znalazł się 
zakład. Należało uporządko-
wać spółkę po niefortunnych 
działaniach poprzedniej kaden-
cji, zapewnić jej stabilne źródło 
dochodów oraz wyjść naprze-
ciw potrzebom mieszkańców, 
którzy w sąsiedztwie wysypiska 
czuli się, nazwijmy to - niekom-
fortowo. Wiele udało się zrobić, 
ruszyliśmy w dobrym kierun-
ku, tym bardziej przykro mi, 
że moja działalność została nie-
spodziewanie przerwana. 

Czego konkretnie udało się 
dokonać Panu i Pańskim 
współpracownikom?
Kiedy objąłem stanowisko, 
mieszkańcy wciąż protestowa-
li przeciwko niechcianej roz-
budowie Zakładu Zagospoda-
rowania Odpadów w Starych 
Lipinach, ponadto mieliśmy 
nieuruchomioną z przyczyn 
formalnych inwestycję, która 
miała zarabiać na spłatę zaciąg-
niętego na ten cel kredytu. Być 
może zabrzmi to dramatycznie, 
ale fakty są takie, że na początku 
musieliśmy walczyć o przetrwa-
nie, żeby później móc spokoj-
nie zastanawiać się nad dalszym 
rozwojem MZO. Udało się za-
mknąć i odgazować użytkowa-

ną od lat kwaterę składowiska, 
ponadto z sukcesem zakończy-
liśmy negocjacje z Narodowym 
Funduszem Ochrony Środo-
wiska, udało się porozumieć w 
sprawie nieuruchamiania insta-
lacji do przetwarzania zmiesza-
nych odpadów komunalnych, 
ryzyko konieczności zwrotu 
pożyczonych pieniędzy, niewy-
korzystanych zgodnie z umową, 
zostało zażegnane. 
Do sukcesów spółki i istotne-
go zwiększenia jej możliwości 
konkurowania na rynku zali-
czam także uruchomienie jesz-
cze w tym roku dwóch ważnych 
instalacji, kompostowni i nowej 
kwatery składowiska, spełniają-
cych wymogi dla regionalnych 
instalacji RIPOK, mogą one za-
bezpieczyć finansowo zakład i 
pozwolić na jego funkcjonowa-
nie. Cieszę się, że daliśmy radę 
osiągnąć przynajmniej tyle, 
reszta leży w rękach mojego 
następcy. Firmie i jej pracow-
nikom pozostaje mi już tylko 
życzyć wytrwania i utrzymania 
dotychczasowych kontraktów 
dających pracę około 90. oso-
bom, a w przyszłości dynamicz-
nego rozwoju.

Jakie są Pana plany na najbliż-
szą przyszłość?
Mówi się, że kiedy jedne drzwi 
się zamykają, otwierają się dru-
gie. Nie zamierzam siedzieć 
bezczynnie, chcę tak jak dotych-
czas, od ponad 10. lat, pracować 
dla Wołomina jako samorzą-
dowiec i działacz społeczny, bo 
tego nikt mi nie zabroni. Jestem 
obecnie radnym powiatowym, 
cieszę się zaufaniem mieszkań-
ców i tego zaufania nie chciał-
bym zawieść. Zawsze wystę-
powałem i będę występować w 
interesie zwykłych ludzi, którzy 
chcą po prostu godnie żyć. Nie 
martwię się o pracę, wracam do 
mojego poprzedniego zajęcia, 
jeszcze bardziej zmotywowany 
do zaangażowania się w zbliża-
jące się dużymi krokami przy-
szłoroczne wybory samorzą-
dowe. W Wołominie cały czas 
jest dużo do poprawienia, cały 
czas potrzebne są „zmiany w 
mieście”.  

W Rembertowie 
zmiany 

Stawiam na zdrowy rozsądek

Przebudowa Alei 
Jana Pawła II

Okres wakacyjny, podczas którego większość mieszkańców wyjeż-
dża na odpoczynek, to idealny czas na odnowienie głównej arterii 
Kobyłki.

Maciej Iwanicki ma 33 lata. Jest najmłodszym wiceburmistrzem w hi-
storii rembertowskiego samorządu. Ukończył w 2008 r. Szkołę Główną 
Handlową. Ma dyplom magistra ekonomii. Od 2009 r. pracuje w tej 
uczelni, ostatnio na stanowisku specjalisty w Dziale Obsługi Projek-
tów. Zajmował się pozyskiwaniem funduszy europejskich dla rozwoju 
SGH, zarządzał projektami wdrażanymi przez SGH. W latach 2010-
2017 Maciej Iwanicki był radnym Rady Dzielnicy Rembertów, prze-
wodniczył Klubowi Radnych PO, pracował jako wiceprzewodniczą-
cy Komisji Samorządowej, ostatnio jako członek Komisji Infrastruk-
tury Technicznej i Budżetu oraz wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy. 
W  ramach działalności społecznej Maciej Iwanicki w latach 2011-
2016 działał w Radzie Społecznej Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego 
SPZOZ przy ul. Olchy 8, a następnie w Radzie Społecznej SPZLO 
Warszawa Rembertów przy ul. Zawiszaków 23.
Wiceburmistrz Iwanicki w rembertowskim ratuszu nadzoruje pra-
ce Wydziałów: Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Architektury 
i Urbanistyki, Budownictwa oraz Zamówień Publicznych.

Rozmowa z Igorem Sulichem, wołomińskim samorządowcem i społecznikiem, radnym powiatowym, b. prezesem MZO

Maciej Iwanicki, podobnie 
jak Marek Karpowicz, jest człon-
kiem Platformy Obywatelskiej. 
Układ sił w rembertowskiej ra-
dzie dzielnicy i istniejąca koa-
licja nakazywała, by schedę po 
Karpowiczu objął jego partyjny 
kolega.

Jak dowiedzieliśmy się nie-
oficjalnie, rezygnacja Karpowi-
cza była również wynikiem usta-
leń wewnątrzpartyjnych – na 
półmetku kadencji trzeba było 

przekazać pałeczkę przedstawi-
cielowi młodszej generacji.

Burmistrz Golónka przed-
stawiając kandydaturę Macieja 
Iwanickiego na swego zastępcę, 
wyraził swoją opinię, że podoła 
on powierzonym zadaniom i bę-
dzie dobrze wypełniał swoje obo-
wiązki. 

W głosowaniu tajnym „za” 
było 12 radnych, „przeciw” 5 
(3  radnych było nieobecnych), 
Maciej Iwanicki nie brał udziału 
w głosowaniu.                                 US

(dokończenie ze str. 1)

Wymiana kadr - Maciej Iwanicki i Marek Karpowicz 
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WYCIĄG  Z  OGŁOSZENIA  O  PRZETARGU
Burmistrz Miasta Ząbki ogłasza drugi  

przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 
nieruchomości gruntowej, oznaczonej 
w ewidencji gruntów i budynków jako 

działka ewidencyjna nr 5 z obrębu 
0032, 03-08 o pow. 3 351 m2, położonej 
w Ząbkach przy ul. Wyzwolenia objętej 

księgą wieczystą Nr WA1W/00133493/5.
Przetarg odbędzie się dnia 15.09.2017 r. (piątek) o godz. 1200 
w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Ząbki, przy ul. Wojska Pol-
skiego 10.

Cena wywoławcza nieruchomości wynosi: 1 559 000 zł
+ obowiązujący podatek VAT.

Wadium: 100 000 zł.
Warunkiem uczestnictwa w przetargu jest wpłacenie wadium 
do dnia 12 września 2017 r. na konto urzędu: Bank Handlo-
wy 35 1030 1016 0000 0000 9290 1041 (liczy się data wpływu 
środków na konto).
Zgodnie z Miejscowym Planem Zagospodarowania Przestrzen-
nego Miasta Ząbki, nieruchomość jest położona w  obszarze 
przeznaczonym do zabudowy mieszkaniowej jednorodzin-
nej, dodatkowo znajduje się w strefie konserwatorskiej miasta 
– ogrodu. Lokalizacja nieruchomości: południowa część Miasta 
Ząbki, ok 10 km od centrum Warszawy. Komunikacja: Koleje 
Mazowieckie, komunikacja autobusowa (ZTM Warszawa), ko-
munikacja autobusowa Ząbki.
Pełna treść ogłoszenia i szczegółowe informacje dostęp-
ne są na stronie bip.zabki.pl/ (  w  zakładce Przetargi  ) oraz 
w siedzibie Urzędu Miasta Ząbki przy ul. Wojska Polskiego 10, 
tel. (22) 5109 744 do 748.

Burmistrz Miasta Ząbki
Robert Perkowski

Od kilku lat w Polsce trwa 
boom na wynajem i sprzedaż 
powierzchni magazynowo – 
przemysłowych. W rekordo-
wym 2016 roku podpisano 
w naszym kraju umowy naj-
mu na ponad 3 mln metrów 
kwadratowych. To najwyższy 
wynik w historii. Na hossie na 
rynku nieruchomości komer-
cyjnych chce skorzystać także 
Miasto Kobyłka.

Naszym atutem jest po-
siadanie na własność po-
nad 20 ha terenów prze-
znaczonych pod inwestycje 
magazynowo-produkcyjne. 
Obszar znajduje się bezpo-
średnio przy węźle „Kobył-

ka” na   nowym odcinku tra-
sy ekspresowej S8, której 
oddanie do użytku planowa-
ne jest  wkrótce po zakończe-
niu tegorocznych wakacji.

Na początek ruszy sprze-
daż 7,5 ha gruntów objętych 
Miejscowym Planem Zago-
spodarowania Przestrzen-
nego i przygotowanych pod 
inwestycje. Wszelkie media 
znajdują się w bliskiej odle-
głości, ponadto miasto ofe-
ruje pomoc przy uzyskaniu 
niezbędnych pozwoleń po-
tencjalnym inwestorom.

Sprzedaż opisywanych te-
renów to ogromna szansa na 
jeszcze prężniejszy rozwój 

miasta. Dzięki nowym przed-
siębiorcom i inwestorom zy-
ska m.in. możliwość przezna-
czenia znaczących środków 
na budowę i modernizację 
dróg lokalnych, a wpływy z 
podatku od nieruchomości 
zwiększą coroczną pulę pie-
niędzy w budżecie. Kobyłka 
znacznie poprawi swoją pozy-
cję na rynku inwestycyjnym, 
co lokuje ją w ścisłej czołów-
ce szybko rozwijających się 
samorządów. Dla mieszkań-
ców to też możliwość zdoby-
cia pracy w bliskim otoczeniu 
miejsca zamieszkania, bez 
konieczności tracenia czasu 
na dłuższe dojazdy.

Miasto Kobyłka nie tylko 
sprzedaje, ale też nabywa nowe 
tereny szczególnie ważne dla 
rozwoju miasta i potrzeb miesz-
kańców. Przykładem jest zakup 
gruntu o powierzchni prawie 
1,5 ha od Przemysłowego In-
stytutu Maszyn Budowlanych, 
położonego przy ulicy Napole-
ona, z przeznaczeniem głównie 
na cele rekreacyjno – sportowo 
– oświatowe.

Więcej informacji doty-
czących terenów inwestycyj-
nych miasta można znaleźć pod 
adresem strony: www.biznes.
kobylka.pl lub e-mailowo: bi-
znes@kobylka.pl.

Marek Kuch

PKP zamontowała jedy-
nie pochylnie dla rowerów w 
przejściu przy ul. Legionów. 
Niestety, tylko dla rowerów, 
wózków ani osób niepełno-
sprawnych nie uwzględniono. 
Przejście na perony w Wo-
łominie od strony ul. Legio-
nów nadal jest nieoznakowa-
ne i niebezpieczne – z jednej 
strony dworzec autobusowy, 
z drugiej ulica. Co się jeszcze 
zmieniło? Na przejściu tym-
czasowym na wysokości ul. Si-
korskiego powrócił dawnych 
wspomnień czar. Po tym, jak 
w piątek 7 lipca spaliły się sil-
niki przy obydwu szlabanach, 
ruchem na przejeździe kie-
rują dróżnicy. Tak jak kilka-
dziesiąt lat temu, tak jak przed 
wojną, gdy nadjeżdża pociąg, 
dróżniczki wychodzą z budki 
i zatrzymują samochody. Ja-
koś to funkcjonuje, bo czło-
wiek zawsze jest niezawodny 
tam, gdzie zawodzi technika. 
Nikomu to nie przeszkadza, 
bo zawsze może być gorzej. 7 
lipca jedyny przejazd w Woło-
minie był zamknięty i wszyst-
kie pojazdy były kierowane do 
Kobyłki. PKP konsekwentnie 
bada granice cierpliwości kie-
rowców: zepsuta sygnaliza-
cja, zamknięte co kilka minut 
szlabany, kilometrowe korki, 
objazdy przez Kobyłkę – wo-
łomiński kierowca zniesie do-
prawdy wiele. Tym bardziej, 
że na bilboardzie w centrum 
miasta PKP ogłosiła już suk-
ces i finał modernizacji. Wi-
doczek jest całkiem ładny, tyl-
ko odległy od rzeczywistości i 
całkowicie niezgodny z tym, 
czego codziennie doświad-
czają mieszkańcy Wołomina, 
zarówno ci podróżujący po-
ciągami, jak ci korzystający z 
przejść podziemnych i zepsu-
tych, niebezpiecznych prze-
jazdów. 

Tunele w dalszym ciągu są 
nieprzejezdne, a co gorsze – 
nikt nie zna terminu oddania 
ich do użytku.

Niektórzy dopatrują się w 
tym nawet gry politycznej: im 
dłużej inwestycja pozostanie 
nieoddana, tym większe pre-
tensje mieszkańcy Wołomina 
kierować będą pod adresem 
władz lokalnych. Tak zaistnia-
łą sytuację ocenia burmistrz 
Wołomina Elżbieta Radwan. 
– Każdą inwestycję na tere-
nie miasta mieszkańcy koja-
rzą z jego burmistrzem i tutaj 
szukają informacji. Niestety, 
przedstawiciele kolei bezradnie 
rozkładają ręce, kiedy pytam o 
termin odbioru tunelu. Twier-
dzą, że prace są zakończone i 
czekają tylko na odbiór przez 
WINB. Zatem wszystko jest w 
rękach pracowników Wojewo-
dy i to tam należałoby kiero-
wać pytania, dlaczego zwlekają 
z odbiorem inwestycji – uważa 
burmistrz Wołomina. 

Jak poinformował nas Łu-
kasz Kwasiborski z wydziału 
prasowego, PKP Polskie Linie 
Kolejowe S.A. 30 czerwca zło-
żyły do Wojewódzkiego In-
spektoratu Nadzoru Budow-
lanego wszystkie dokumenty 
wymagane do przeprowadze-
nia przez WINB kontroli tune-
lu w ciągu ul. Geodetów i odda-
nia go do użytku. - Nie mamy 
wpływu na to, ile czasu zajmie 
procedura WINB, ale przeważ-
nie nie trwa to dłużej niż mie-
siąc – stwierdza Łukasz Kwasi-
borski. - Jeśli chodzi o tunel w 
ciągu ul. Sasina, to dokumenty 
do WINB planujemy złożyć w 
ciągu kilku najbliższych dni. Tu 
również liczymy na to, że pro-
cedury nie potrwają dłużej niż 
miesiąc i w przyszłym miesiącu 
możliwe będzie otwarcie obiek-
tu.                               Red.

Tereny inwestycyjne w Kobyłce szansą 
dla mieszkańców i przedsiębiorców

Kolejowy Matrix
O modernizacji linii kolejowej piszemy ostatnio w każdym 
numerze MGR, bo temat jest na czasie i niezmiennie bardzo 
uciążliwy dla mieszkańców. Przez ostatnie dwa tygodnie nie-
wiele zmieniło się na lepsze, przynajmniej w Wołominie. Tu-
nele nadal są zamknięte, kierowcy stoją w korkach, a podróżni 
biegają po schodach, bojąc się wsiąść do windy w podziemnych 
przejściach. 

Z ostatniej chwili: Otrzy-
maliśmy odpowiedź z Wo-
jewódzkiego Inspektoratu 
Nadzoru Budowlanego w 
Warszawie, podpisanego  w 
dniu 17 lipca br., przez Miro-
sławę Kamińską – Naczelnika 
Wydziału Inspekcji i Kontroli 
następującej treści: 

„W odpowiedzi na maila 
z dn. 16 lipca 2017 roku, w 
którym zwróciła się Pani z py-

taniem, kiedy WINB przepro-
wadzi kontrolę tunelu w ciągu 
ul. Geodetów w Wołominie i 
odda obiekt do użytku, infor-
muję, co następuje:

„Organ  nadzoru budow-
lanego zgodnie z brzmieniem 
art. 59c ust. 1 Ustawy Prawo 
budowlane, przeprowadza 
obowiązkową kontrolę przed 
upływem 21 dni od dnia dorę-
czenia wezwania albo uzupeł-

nionego wezwania. O terminie 
obowiązkowej kontroli organ 
zawiadamia inwestora w ter-
minie 7 dni od dnia doręczenia 
wezwania albo uzupełnionego 
wezwania”. 

Natomiast wydanie decy-
zji pozwolenia na użytkowa-
nie następuje niezwłocznie po 
przeprowadzeniu kontroli obo-
wiązkowej (i to w przypadku, 
gdy kontrola potwierdzi pro-
wadzenie jej zgodnie z ustale-
niami i warunkami określony-
mi w pozwoleniu na budowę). 
Wyjaśnić w tym miejscu nale-
ży, że do dnia dzisiejszego in-
westor nie złożył do tutejszego 
organu kompletu właściwych 
dokumentów wymaganych 
art. 57 ustawy Prawo budow-
lane, stąd nie może być wyzna-
czona kontrola obowiązkowa.”

Po otrzymaniu odpowie-
dzi z WINB ponownie zwró-
ciliśmy się do PKP PLK S.A. o 
wyjaśnienia. 

Odpowiedź otrzymaliśmy 
19 lipca. Łukasz Kwasiborski 
z wydziału prasowego PKP 
PLK S.A. wyjaśnia: „W dniu 
30.06.2017 r. został złożony 
kompletny dotyczących tunelu 
w ciągu ul. Geodetów w Wo-
łominie. Wojewódzki Inspek-
torat Nadzoru Budowlane-
go uznał, iż należy rozszerzyć 
zakres wniosku o konstrukcję 
nad tunelem (odmiennie, niż 
dla tunelu w ciągu ul. Kolejo-
wej w Zielonce, kiedy to po zło-
żeniu właśnie takiego wniosku, 
Inwestor został zobowiązany 
do jego „okrojenia”). WiNB 
wezwał nas do uzupełnienia 
wniosku, co zostało uczynione 
wczoraj. W związku z powyż-
szym oczekujemy kontroli obo-
wiązkowej obiektu”. 

O co w tym wszystkim tak 
naprawdę chodzi?

Pytanie to pozostawiamy 
jak na razie bez odpowiedzi…

red.
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Z pamiętnika księgowego

Kredyt inwestycyjny

Porady Księgowo-Prawne

Stowarzyszenie Emerytów, Rencistów 
i Inwalidów „Tango” w Ząbkach

zaprasza na 
potańcówki przy muzyce na żywo!

Spotkania w każdą niedzielę 
na ul. Torfowej 28 w Ząbkach 

       o godz. 16.00.

Bliższe informacje u prezes:      
     Anny Uścińskiej

 tel. 506-750-831

Panu Wacławowi uda-
ło się odzyskać pieniądze od 
nieuczciwego kontrahenta. 
Współpraca z fachowcami 
przyniosła efekty. Pan Wacław 
postanowił rozpocząć nową 
inwestycję. Udał się po poradę 
do specjalisty

Wacław - Witam Panie 
Eryku, Chciałbym podnieść 
wysokość tej linii kredytowej. 
To co mam nie już wystarczy. 

Eryk - Witam, jak to nie 
wystarczy, przecież obroty aż 
tak Panu nie wzrosły?

Wacław - No nie, ale za-
czynam inwestycję. Maszyny 
które chcę kupić to prawie 
200 tys. i taką teraz chciałbym 
mieć linię

Eryk - Panie Wacławie, to 
weźmy kredyt inwestycyjny

Wacław - Ale jak to kre-
dyt inwestycyjny, przecież sam 
pan mówił, że najtańsza jest 
linia

Eryk – Panie Wacławie, do 
wszystkiego są odpowiednie 
narzędzia. Do finansowania 
bieżącej działalności linia, jak 
trzeba kupić coś taniego, na 
przykład komputer to nie bę-
dziemy za każdym razem brali 
kredytu. Do tego jest linia kre-
dytowa. Ale jej zalety przestają 
być istotne, kiedy mówimy o 
inwestycji. Wtedy lepiej i taniej 
wyjdzie kredyt inwestycyjny. 
Poza tym połączymy te dwa 
elementy. Będzie najkorzyst-
niej.

Wacław - To na ile lat trze-
ba ten kredyt? Długo go będę 
miał?

Eryk - Musimy to po-
liczyć: - jaki będzie zwrot z 
inwestycji, - jakie dochody 
ma Pan teraz? No i przede 
wszystkim bezpieczeństwo! 
Linia będzie naszą poduszką 
bezpieczeństwa, a  Pan bez 
strachu będzie prowadził bi-
znes

Wacław - Co fakt to fakt, 
żeby nie wpaść w kłopoty.

Eryk - O wszystko za-
dbamy, z nami nie będzie Pan 
sam w biznesie….

http://sklodowscy.pl/ak-
tualnosci/warto-wiedziec/z-
-pamietnika-ksiegowego-kre-
dyt-inwestycyjny

Podczas sesji absolutoryjnej 
w Wołominie (radni nie podję-
li uchwały w sprawie udziele-
nia burmistrz Elżbieta Radwan  
absolutorium) radny Krzysztof 
Rembelski zapytał o Internet 
szerokopasmowy dla sołectw: 
- Czy to w stu procentach działa? 
Odpowiedzi udzieliła wicebur-
mistrz Edyta Zbieć, zaznacza-
jąc, że „cały czas słyszy pytanie 
o szerokopasmowy Internet”. 

A według wiceburmistrz z tym 
Internetem jest tak: Raz działa, 
raz nie działa. To jest tylko sieć 
radiowa, która w związku z liś-
ćmi, które się nagle pojawiają na 
drzewach, albo tych liści nie ma, 
ona raz jest lepsza raz jest gorsza, 
taka jest domena takiej sieci. Ale 
ogólnie działa! Powinno działać. 
Myślę, że fachowcy powinni się w 
tej dziedzinie wypowiedzieć, in-
formatyków trzeba zapytać. To 

nie jest sieć najnowszej generacji, 
to nie jest światłowód, raz działa 
lepiej, raz gorzej.”

I już wszystko wiadomo. 
Raz działa, raz nie działa. Ogól-
nie działa, a nawet powinno 
działać. Raz działa lepiej, raz go-
rzej, jak są liście i jak ich nie ma. 
Radni odpowiedź przyjęli do 
wiadomości i nie powinni już 
więcej pytać o to, czy działa to, 
co nie działa. 

Zezwolenie dotyczy blisko 
4 km fragmentu drogi biegną-
cego przez gminy Wiązowna i 
Halinów. Jest to część odcinka 
autostrady od węzła Lubelska 
do początku obwodnicy Mińska 
Mazowieckiego. Inwestorem 
jest Generalny Dyrektor Dróg 
Krajowych i Autostrad. 

Budowa odcinka węzeł Lu-
belska – początek obwodnicy 

Mińska Mazowieckiego składa 
się z dwóch odcinków realiza-
cyjnych (podzielonych na 3 eta-
py dokumentacyjne). Wydane 
przez Wojewodę Mazowieckie-
go 11 lipca 2017 r. zezwolenie na 
realizację inwestycji drogowej 
(ZRID) dotyczy etapu II (odcin-
ka od 491 do 495 km trasy, bieg-
nącego przez gminy Wiązowna 
i Halinów). 

Projekt budowlany obejmuje 
m.in. budowę węzła drogowego 
„Konik” na przecięciu z istniejącą 
drogą krajową nr 2/92 oraz dróg 
technologicznych wzdłuż auto-
strady i przebudowę dróg gmin-
nych. Ponadto powstaną nowe 
wiadukty, chodniki, ścieżki pie-
szo-rowerowe, zjazdy i oświet-
lenie. Inwestor wybuduje także 
system odwodnienia, przepusty 
drogowe, przejścia dla płazów 
i małych zwierząt, ekrany aku-
styczne oraz kładkę dla pieszych.

-  Decyzja ma rygor natych-
miastowej wykonalności – infor-
muje Ewa Filipowicz, rzecznik 
prasowy Wojewody Mazowie-
ckiego.

Ewa Filipowicz
Rzecznik Prasowy

Szerokopasmowy Internet dla sołectw w gminie Wołomin raz działa, raz nie działa. 

Zezwolenie na budowę kolejnego 
odcinka autostrady A2

Niech no tylko opadną liście…

Zdzisław Sipiera, Wojewoda Mazowiecki wydał decyzję zezwalającą na budowę autostrady A2 Warsza-
wa – Kukuryki. 
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PRACA
• Zatrudnię do sklepu spożywczego 

w Zielonce. Tel. 22 781 94 58
• Zatrudnię brukarzy. Tel. 512 28 92 77
• Zatrudnimy szwaczki do szycia 

odzieży roboczej w Rembertowie. 
Tel. (22) 610 20 15

• Zatrudnię pracownika do montażu 
systemów wentylacji i klimatyzacji. 
Tel. 501 021 091

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

REKUPERATORY,
KLIMATYZATORY

BUDOWLANE

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Posadzki miksokretem, 
zacieranie mechaniczne. 

Tel. 797 357 222

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, więźba dachowa, 
szalówka. Transport

www.opaltartaknadma.pl

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

Auto części i skup samochodów
Volkswagen, Audi
Tel. 512-008-626

Wiktorów koło Radzymina,
ul. Radosna 18

MOTORYZACJA

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, ul. Poniatowskiego 49

tel. (22) 7611026

Zakład Kamieniarski wykonuje: 
nagrobki, parapety, schody. 
Wołomin. Tel. 502 472 396

Cyklinowanie, piaskowanie, 
malowanie. Tel. 534085324

Badanie fizykochemiczne wody,
filtry do wody. Tel. 783 800 800

BIUROWE

SKUP AUT
Kupię każdy samochód 
osobowy i dostawczy, 
również rozbity i bez 

dokumentów. 

Tel. 789 090 573
Polski węgiel, orzech, groszek, miał 
i kruszywo. L. Czumaj, tel. 601 424 209

Zatrudnię krawcową do poprawek kra-
wieckich w Ząbkach. Tel. 602 304 503

Sprzedaż kostki granitowej, piachu 
wiślanego, żwiru i tłucznia, wybu-
rzenia i rozbiórka różnych obiektów. 
Tel. 604 405 826

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

Nowo otwarta cukiernia 
„Ciast - ko” w Duczkach, 

ul. Willowa 2
Oferujemy lody, ciastka, kawę 

i inne

BRUKARSTWO
podwórza, podjazdy,opaski, chodniki, 

odwodnienia terenu, parking itd.
schody, tarasy, palisady

Grzegorz Lewandowski, Dąbrówka, 
Trojany 83a, tel. 512289277

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki łupane, stropy Teriwa. 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

kamień polny, łupany, ogrodzenia, 
grille, altany, układanie kostki brukowej

Krzysztof Kozłowski
tel. 663 4162 95; www.e-kamyk.pl 

Usługi remontowo - 
wykończeniowe, glazura, 

terakota, gipsowanie, 
malowanie, hydraulika i panele. 

Tel. 606 826 224

Skup i sprzedaż podręczników 
szkolnych.

Wołomin, ul. Legionów  2 
pawilon 5. Bazarek „Kolejarz” 

przy PKS. Tel. 503 417 317

Zatrudnimy drukarza do samodzielnej 
obsługi automatycznej linii sitodrukowej. 
Specjalność: lakierowanie UV. Mile widziane 
doświadczenie na podobnym stanowisku. 
Oferujemy pracę na pełen etat. Zapewniamy 
szkolenie z zakresu obsługi automatu.
Miejsce pracy: Marki. Cv prosimy przesyłać na 
adres: uszlachetnienie@wp.pl

Delikatesy Mięsne Gzella 
w Ząbkach 

zatrudnią sprzedawców. 
Szukamy osób komunikatywnych, dys-
pozycyjnych. Zapewniamy stabilne za-
trudnienie, atrakcyjne wynagrodzenie 
oraz szkolenie wprowadzające.

 Aplikacje prosimy przesyłać na adres 
kariera@gzella.pl 

lub kontakt tel. 506 185 336

Usługi ogólnobudowlane 
elewacje styropianem, remonty, 

wykończenia, podbitki, 
poddasze, tel. 504-298-135

MARKSBUD - Usługi kontenerami 
Mariusz Toczyski - Ząbki

Wywóz odpadów budowlanych, 
gruzu, ziemi, piachu. 

Tel. 698 214 790

Zatrudnię w cukierni w Dąbrówce 
kobiety na atrakcyjnych warunkach 

Tel. (29) 7578056, 602 351 430

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

ADMET SP. Z O.O. 
05-230 KOBYŁKA 

UL. DWORKOWA 28 
ZATRUDNI ŚLUSARZY, OPERATO-
RÓW WYCINAREK LASEROWYCH, 
OPERATORÓW KRAWĘDZIAREK 

DO GIĘCIA BLACHY, TECHNOLOGA
TEL. 692 999 415

Blacharstwo, lakiernictwo, 
autoholowanie 24h 

i wynajem pojazdów 
zastępczych, lawety 7,5 tony 
i platformy z hds i WLDBZEC

         Zielonka, ul. Marecka 14
sowilo@op.pl

Tel. 731 333 560, 731 333 590 

ul. Wiosenna 64, 05-200 Wołomin
Paweł Cwyl, 502 613 985
pawcwy@wp.pl

diagnostyka komputerowa, naprawy okresowe, 
naprawy bieżące, wymiana olejów, wymiana 

rozrządów, naprawa skrzyni biegów

MECHANIKA POJAZDOWA



W międzynarodowym tur-
nieju brały udział drużyny w 8 
kategoriach wiekowych, mię-
dzy innymi z Włoch, USA, Hi-
szpanii, Anglii, Danii, Norwe-
gii, Szwecji, Polski, Francji czy 
Ukrainy. W kategorii wieko-
wej U-17 zespoły zostały po-
dzielone na dwie grupy. W 
grupie „A” poza przedstawi-
cielami klubu Wicher Kobył-
ka znaleźli się Huddersfield 

(Anglia), New Team (Wło-
chy), NASC Sardegna (Wło-
chy), ES Bruges (Francja) i 
Skatteball (Dania). Grupa „B” 
to Śląsk Wrocław (Polska), Ca 
La Guido (Hiszpania), GS Piz-
zoli (Włochy), SPD Tharros 
(Włochy), Brampton Rovers 
(Anglia) oraz Hatting Torsted 
(Dania).

Zawodnicy Wichru Ko-
byłka w pierwszym meczu 
zmierzyli się z reprezentacją 
Francji. Po przegranym star-
ciu nic nie wskazywało na to, 
że możemy jeszcze osiągnąć 
sukces, jednak kolejne roz-

MKS Wicher Kobyłka 
ze złotym medalem

Zawodnicy klubu Wicher Kobyłka po raz kolejny wykazali się piłkarskimi umiejętnościami na 
najwyższym poziomie. W ostatnim tygodniu czerwca w pięknym Blanes na wybrzeżu Costa 
Brava podczas turnieju Copa Meditrraneo 2017  w Hiszpanii, po ciężkich rozgrywkach z druży-
nami reprezentującymi między innymi Francję, Anglię czy Danię, stanęli na podium ze złotym 
medalem!

grywki z przedstawicielami 
Anglii, Włoch i Danią dały 
nam przepustkę do finału, 
który wygraliśmy z Włocha-
mi wynikiem 2:0. 

Zarówno zawodnicy, jak i 
trener, zwrócili uwagę na nie-
zwykle wysoki poziom moto-
ryczny i techniczny drużyn z 
całego świata. W trakcie roz-
grywek można było zauważyć 
bardzo szybkie tempo i agre-

sywny styl gry wszystkich pił-
karzy. Dlatego zawodnicy klu-
bu Wicher Kobyłka musieli 
dać z siebie wszystko i poka-
zać, że potrafią dostosować 
się do panujących warunków 
i za pomocą profesjonalnej 

gry na najwyższym poziomie 
pokonać swoich rywali. Pod-
czas całego turnieju straci-
li zaledwie jedną bramkę, co 
jest zasługą świetnej gry w 
defensywie i rewelacyjnego 
bramkarza. 

Patronat nad wydarze-
niem objął Burmistrz Mia-
sta Kobyłka Robert Rogu-
ski. Wszystkim zawodnikom 
dziękujemy za wspaniałe re-

prezentowanie naszej Małej 
Ojczyzny w międzynarodo-
wym turnieju, gratulujemy 
zwycięstwa i życzymy kolej-
nych sukcesów w następnych 
rozgrywkach. 

Maria Kurek

Codziennie głosujcie na Miasto 
Ząbki w konkursie NIVEA 
Podwórko Talentów! 
Ząbkowskie wygrane podwórko 
będzie zlokalizowane tuż przy 
MCS, obok basenu miejskiego. 
Pamiętajmy, że o podwórko 
walczymy z innymi miastami.  
To od mieszkańców  i ich 
codziennej aktywności 
w głosowaniu zależy, czy ten obiekt  
powstanie w Ząbkach. 
Głosowanie trwa jeszcze 
do 31 lipca 2017 r.
Głosujcie, udostępniajcie, 
zachęcajcie do głosowania.
Zapraszajcie znajomych do udziału 
w tym wydarzeniu 
https://podworko.nivea.pl/ranking

Głosuj na 
Podwórko 
Talentów 
NIVEA 
w Ząbkach 


